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Päevakord:  

1. Eelarve tutvustamine, eelarve puudujäägi põhjused ja võimalikud katte võimalused. 

Õpetajate ettepanekud kokkuhoiuks. 

2. Õpetajate uue palgakorralduse põhimõtted 

3. TVK töötajate värbamispõhimõtted ja strateegia - kuidas on läinud? 

4. Eksamitulemused 

5. Kiri erakondadele 

6. Detailplaneeringu algatamine 

7. Täiendavalt tekkinud küsimused 

 

Kuulati: 

P1  Direktor Evald Sepp rääkis võrdlevalt lahti 2024 ja 2025 aastate eelarve. Enne koosolekut 

olid kõik hoolekogu liikmed saanud dokumendiga tutvuda. 2025 a. eelarve on miinuses, seda 

põhjustab  õpilaste arvu vähenemine ning sellega seoses väheneb ka palgafond. Lisaks on 

aastast 2020/21 suurenenud õpetajate kohtade arv. Kuna osa klasse ei ole täis täituvusega ning 

ka keelerühmad on erineva täituvusega, mis tekitavad eelarvesse miinust juurde. Väikeklassid 

ei ole palgafondile miinuse tekitajad, sest nende rahastus käib teistel alustel. Uuel õppeaastal 

on väikeklassid suuremad, mis peaks uuel õppeaastal lisaraha juurde tooma. Sellele vaatamata 

tuleb meil kokku hoida 5,81 ametikohta. Eelmisel hoolekogu koosolekul tutvustatud kokkuhoiu 

kohad võetakse sügisel kasutusse. 

 

Otsustati: Hoolekogu liikmed kuulasid ära direktori ülevaate ja võtsid teadmiseks. 

 

P2  Hoolekogu liikmed olid eelnevalt saanud tutvuda muudetud palgakorralduste 

põhimõtetega, mis ikkagi tekitasid küsimusi: 

● Mis on antud dokumendis muutunud õpetaja sõbralikumaks kui oli vana dokument?  

● Mis muutused on sisse viidud võrreldes sellega, kui toimus õpetajate kollektiivne 

karistamine veebruaris? - Tagasiulatuvalt said õpetajad vähem makstud summad tagasi ja nii 

jätkub kuni õppeaasta lõpuni so 31. augustini. Uus palgakorraldus peaks kehtima hakkama 1. 

septembrist 2025. 



● Enne palgakorralduse põhimõtete kehtestamist esitab asutuse juht need arvamuse 

avaldamiseks õpetajatele ja hoolekogule ning kooskõlastamiseks pidajale. - Kas ja millal on 

seda dokumenti töötajatele tutvustatud? 

● Täiskoormusega õpetaja annab kuni 23 kontakttundi. - Mis muutuks, kui 

täiskoormusega õpetaja maksimum oleks 22 kontakttundi sarnaselt mitme teise Tartu linna 

kooliga? 

● Eesti keele ja matemaatika õpetaja täiskoormus III kooliastmes 20 kontakttundi 

klassipõhistes tundides. <- Meil on matemaatikas rühmatunnid. Kas rühmatunnid kaotatakse 

ära? Kas matemaatikaõpetajate täiskoormus on ikkagi 23 kontakttundi? 

● Paljude tugipersonali ametikohad on 35 tundi. See ei ole tavapärane kõigis koolides. 

Miks see nii on? 

● Täistööajaga töötajate töötasu ei või olla madalam Vabariigi Valitsuse kehtestatud 

töötasu alammääradest ja Tartu linna haridustöötajate kollektiivlepingu lisas 1 välja toodud 

töötasu alammääradest. Kas TVK täiskohaga lepingulise õpetajale on tagatud Tartu linna 

haridustöötajate kollektiivlepingu alamtasu miinimummäär olenemata temale pakutavast 

koormusest? Kui ei, siis miks? 

● Õppetooli juhi lisatasu alates 250 eurost kuus, olenevalt õppetooli suurusest - kas 

töökorralduse dokument on muudetud? Kas õppejuhtidega on arutatud tasu teemat? Millistel 

alustel seda nii drastiliselt vähendatakse võrreldes eelnevaga? 

● Mis annab selles dokumendis garantii, et õpetaja täiskoormust ei muudeta keset 

õppeaastat ühepoolselt nagu juhtus veebruaris?  

 

Otsustati: Palgakorralduse põhimõtteid tuleb enne kinnitamist tutvustada õpetajatele ja läbi 

rääkida, miks nii otsustati. 

 

P3 Koolijuht andis teada, et tööpakkumise kuulutus pandi sotsiaalmeediasse ja kooli 

koduleheküljele üles mai teisel nädalal. Hoolekogu koosoleku ajaks oli laekunud klassiõpetaja 

kohale 4, matemaatikaõpetaja kohale 3, hispaania keele õpetaja kohale 2 avaldust, kahjuks ei 

ole kõikidel kandidaatidel vastavat kvalifikatsiooni. Kõikide kandidaatidega on vestlused 

kokku lepitud. Järgmiseks õppeaastaks on vaja palgata 4 täiskohaga õpetajat.  

 

Küsimused: 

● Millal sai koolijuht teada, et õppejuht lahkub? Miks venitati kuulutusega nii pikalt? - 

Praeguseks on kuulutus olnud üleval 2 nädalat ja kandidaate on. Oodatakse ära 12. juuni, kui 

kandideerimise aeg lõpeb ning siis kutsutakse sobivamad kandidaadid vestlustele 

● Mitu kvalifikatsiooniga õpetajat kandideerib nt matemaatikaõpetaja kohale? Sel 

õppeaastal on lahkumas 2 kvalifikatsiooniga õpetajat. Hiljuti lahkus veel lisaks 1. 

● Miks ei ole jätku kuulutusi? - Kuulutust uuendatakse kooli koduleheküljel ja jagatakse 

veel sotsiaalmeedias. 

● Mida teeb kool (koolijuht) täna ja sel kevadel, et õpetajate turvatunnet tõsta ja edasisi 

lahkumisi vältida? - Koolijuht lubas teha korda palgakorralduse põhimõtted ja rohkem 

õpetajatega suhelda. 

● Mis ikkagi on Veeriku Kooli väärtuspakkumine? - 16. juuni õpetajate koostööpäeval 

vaadatakse üle kooli visioon ja väärtused ja vastavalt tekkinud olukorrale muudetakse neid.  

 

Otsustati: Jätkuvalt kooli koduleheküljel ja sotsiaalmeedias hoida üleval töökuulutusi.  



 

P4 Hoolekogu liikmed said enne koosolekut võimaluse tutvuda 2023/24 ja 2024/25 

eksamitulemustega.   

● Tabelid ei olnud pandud kokku nii, et saaks paralleelselt tulemusi võrrelda 2 aasta 

lõikes. Samuti ei joonistunud siit kuidagi välja, milline õpetaja on millise rühma / klassi 

kummalgi aastal eksamile viinud.  

● Hoolekogu esimees: Minu küsimus on, kas matemaatika klass F aastal 2024 ja klass C 

aastal 2025 on ühe õpetaja õpetatud? Siin paistab välja tugev ülehindamine ja suur 

läbikukkumine. Aastal 2024 kukkus läbi 15/22 õpilasest. Hindele “2” oli neist hinnatud ainult 

1 õpilane. Aastal 2025 on hinde “5” saanud õpilase eksamitulemus nt ca 35%. 

Eksamitulemused ja hinded ei ole korrelatsioonis. Õpetaja on viimasel aastal hindele “5” 

hinnanud 10 õpilast, kellest ükski ei saanud eksamil hinnet “5”.  Hinne “4” on saanud 10 

õpilast, kellest ükski ei saanud eksamil hinnet “4” või kõrgemat tulemust. Hindele “3” 1 

õpilane, kes kukkus läbi ning hindele 2 ka üks õpilane, kes samuti kukkus läbi.  

 

Otsustati:  Koolijuhile tehti ettepanek antud õpetajaga tööleping lõpetada. 

 

P5  Eelmisel hoolekogu koosolekul käis läbi mõte, et kuna sügisel on tulemas kohalikud 

valimised, siis teha pöördumine erinevate erakondade poole, seoses Tartu Veeriku Kooli 

renoveerimisega, mis on aastaid edasi lükatud. Hoolekogu liige AS kirjutas pöördumise valmis 

ja saatis kõigile hoolekogu liikmetele tutvumiseks.  

 

Otsustati: Kõigi koosolekul viibinud hoolekogu liikmete poolt, va 1, kes jäi erapooletuks, 

otsustati kiri edastada kõikidele erakondadele, kes kandideerivad sellel aastal Tartu linnas 

kohalikel valimistel. 

 

P6 Direktor andis teada, et kooli uue detailplaneeringuga tegeletakse, ehitatakse nullist ja kooli 

töö jätkub sel ajal asenduspindade peal. Millal see täpsemalt juhtub, seda veel ei tea. See teade 

oli informatiivne. 

 

Otsustati: Kuulati ära ja võeti teadmiseks 

 

P7 Õppejuht andis teada, et koosoleku toimumise ajaks oli 1. klassi õpilaste arv 87, avatakse 

kolm 24 õpilasega klassi, üks väikeklass 13 õpilasega ja eriklass 5 õpilasega, mis hakkab 

paiknema Kannikese lasteaia ruumides. 

 

Järgmine hoolekogu koosolek on 25.08.25 kell 18.00. 

 

Priit Suviste        Ülle Kepler 

Hoolekogu esimees       Hoolekogu protokollija 

 

 

 


